
Referat styremøte Gråsjøfeltet velforening Q4 
14.12.2023 

Møtedato:  14.12.2023  
Til stede:  Kjetil Rødne, Ivar Wagle, Hanne Fosby, Sigbjørn Solvin  
Ikke til stede/Kopi:   Jan Erik Dahlen, Per-Erik Lillerud Slagsvold, Kristian Aasbrenn  
Referent:  Kjetil Rødne  
Neste møte:  Neste møte 30.01.24. Kjetil sender ut Teams innkalling 

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
• Ingen kommentarer til innkalling og dagsorden. 

2. Valg av referent 
• Kjetil skriver referat 
• Ivar legger på nettside etter godkjenning. 

3. Vei 
• Per Gunnar Rønning brøyter denne vintersesongen også. Veilaget jobber med å få 

sikret brøyting videre, og mulig arvtager hjelper Per Gunnar i vinter.  
• Oddvar Doblougs-, Jon Gunleiksruds-, og Hans Storhaugs vei er tatt inn i veilaget. 

Med en bemerkning som må utbedres av Gråsjøfeltet velforening/dugnad. Toppen 
av Fjellveien mangler litt bærelag og noe duk er synlig 
 

4. Skiløype 
• Sigbjørn jobber med å oppdatere skiløypekart. Oppdatert løypekart og retningslinjer 

sendes Ivar W.  
• Ivar Wagle tilpasser filen til leselig størrelse og legger denne ut på www.grasjoen.no. 
• Det ble diskutert GPS tracking av skispor fra Løyper.net. Det ble ikke valgt å gå videre 

med GPS tracking pr.nå. 
• Fokus på løypekjøring blir som tidligere.  

o Oppstart løyper fra hyttefeltet og opp til Gråsjøen til jul. 
o Løypekjøring hver helg fra 3. helg i januar. 
o Løypefokus til vinterferien, uke 8 & 9.   
o Løypefokus til påsken. 

• Hanne sjekker ut priser på skilt «Fare kryssende skiløype», 6 stk til neste møte. 
• Sigbjørn sjekker med Haakon Akre/veilaget om praksis rundt dette i lignende tilfeller. 

 
5. Vann 

• Sommervannslangen i Fjellveien er gammel og dårlig. Ivar har gått befaring og 
dokumentert han sender dette ut på mail til styret før neste styremøte. 
Vi tar opp saken da. 

• Det er fortsatt humus/grums i vannet i pumpa i Vestlia(testet 13.12.23). Kjetil tar en 
vannprøve av vann fra Lejon pumpe i Vestlia. 
Pris max 1500,- 
 
 

http://www.grasjoen.no/
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6. Gråsjøfeltet Velforening infotavle 
• Kjetil tar en befaring av infotavle ved kryss Jon Gunleiksrudsvei/Gråsjøveien, 

forfatning og plan videre diskuteres på neste møte. 
 
Kjetil Rødne (sign)     
Referent 
 
Møtet ble avsluttet kl 22:10 
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